## 東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 085/24-25

自攜裝置(BYOD)計劃 — 有關新一輪購買平板裝置 及 向已購買 iPad 第 10 代的家長退回差價之安排

鑑於 iPad 供應商現已停止供應 iPad 第 10 代,並推出價格較為便宜的 iPad 第 11 代,因此供應商將於五月六日(二)下午 3:45 至 4:45 再次到校安排 iPad 展銷會,地點為學校有蓋操場,訂購表格將於當日現場派發。

供應商亦將於上述時間向先前已付款購買 iPad 第 10 代的家長,以現金方式退回差價(約 \$320)。如未能於上述時間到校取回退款,閣下可於本學年內親自到校務處或讓子女帶同學生證代為簽收。至於部分於 iPad 展銷會後才繳交購買表格並本打算以現金或支票繳款的學生或家長,校方已向其子弟退回表格及全部款項。

請於五月六日(星期二)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如就退款金額及安排有任何 疑問,請致電 2443 9899 與李宏俊老師或劉達志老師聯絡。

此致 貴家長

敬啟者:

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二五年四月三十日

東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 085/24-25

此覆 東華三院馬振玉紀念中學

冢長簽署	:	
家長姓名	:	

二零二五年 月 日

## TWGHs C. Y. Ma Memorial College Administration Circular 085/24-25

Bring-Your-Own-Device (BYOD) scheme -- The arrangement of purchasing iPad and refund for iPad 10<sup>th</sup> gen

30<sup>th</sup> April 2025

Dear Parents,

The iPad supplier has announced the release of iPad 11<sup>th</sup> gen and the susupesion of iPad 10<sup>th</sup> gen. A new iPad fair will be held at the covered playground of our school **from 3:45 p.m. to 4:45 p.m. on 6<sup>th</sup> May 2025 (Tuesday)**. The order form will be distributed to you in person.

The price difference (approx. \$320) will be refunded in **CASH** to parents who bought iPad 10<sup>th</sup> gen through our school during the above-mentioned timeslot. If you are not able to come to school, please retrieve the refund and sign the acknowledgement slip in our school office. You may come in-person or ask your child (student card is required) to complete the process. Our school has also returned the order form and its payment to the students/parents who did not show up in the iPad fair and **paid with cash or cheque** afterwards.

Please return the signed e-reply slip by 6<sup>th</sup> May 2025 (Tuesday). Please contact Mr. Lee Wang Chun on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.